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Bereikbaarheid 
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Datum 

4 juni 2019 

Ons kenmerk 

C2245912/4526773  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

M.J.A.J. (Mike) Schoenmaker 

Telefoon 

(073) 680 86 78 

Email 

mschoenmaker@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 19 mei 2019, ingekomen op 20 mei 2019, heeft u namens de 

50Plus fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Klopt het dat u van plan bent de mogelijkheid voor buurtbusverenigingen om 
reclameruimte op de buurtbussen te verkopen, te beëindigen? Zo nee, wat klopt 
er niet? 
Antwoord: Nee, dat is niet juist. In 2016 hebben we de merknaam ‘Bravo’ 
ontwikkeld voor het openbaar vervoer. Bravo staat voor: Brabant vervoert ons. 

Bij deze merknaam hoort een nieuwe huisstijl en binnen die huisstijl mag een 

buurtbus in Bravostijl reclame voeren. De mogelijkheden daartoe op de zijkant 

en op linker achterdeur van buurtbussen in Bravostijl blijft bestaan. Alleen het 

voeren van reclame op de motorkap willen we beperken, omdat reclame op die 

plek de herkenbaarheid van de voertuigen vermindert. 

 

2. Volgens de brief van Lijn ZEZ (zie punt 10.L.19 procedurevergadering 13 mei 
jl.) is hierover geen vooraf overleg geweest met de buurtbusverenigingen. Klopt 
dit? Zo ja, waarom heeft u hierover niet met de verenigingen overlegd? Zo nee, 
wat is er in dat overleg besproken en wat was de uitkomst van dat overleg? 
Antwoord: We hebben de vervoerders gevraagd om te inventariseren op welke 

plekken hun buurtbussen voorzien zijn van reclame die niet past binnen de 

huisstijl en dit te bespreken met de buurtbusverenigingen. Op basis van de 

uitkomsten van die gesprekken hebben we vervolgens in april dit jaar 

bijeenkomsten gehad met de buurtbusverenigingen. Op basis van de uitkomsten 

van deze bijeenkomsten en de voornoemde inventarisatie onderzoeken we 

momenteel welke mogelijkheden we kunnen blijven bieden gedurende de 

huidige concessieperiode. We proberen zoveel mogelijk aan de wensen van de 

buurtbusverenigingen tegemoet te komen. 
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3. Als bovenstaand verhaal over verlies van reclame-inkomsten klopt, gaat u dat 
verlies compenseren? Zo ja, op welke manier? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: We streven ernaar om met de vervoerder en de buurtbus-

verenigingen goede afspraken te maken, waardoor compensatie niet aan de 

orde hoeft te zijn. 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


